



Freude am Fahren

# M235i RACING TEAM INFORMATION.

17\_05.

## INHALT / CONTENT.

- **1** Sicherungsbelegung (nun in Englisch vorhanden) – siehe Anlage.  
Fuse Box Manual (English Translation only) – see attachment.
- **2** Heißlandpaket / Hot country package.
- **3** Distanzbuchse für Sturzlenker / Spacer for suspension camber arm.
- **4** Feuerlöcherhalter, Teilenummer 6572 8431493.  
Fixation Bracket Fire Extinguisher, Part Number 6572 8431493.
- **5** Einbauanleitung Radlager, Teile-Nr.: 3341 6792356 oder 3340 8417331.  
(Siehe Anlage).  
Wheel bearing replacement manual, Part-No.: 3341 6792356 or 3340 8417331.  
(See attachment).
- **6** Neue Laufleistung-Information verfügbar / New mileage information available.
- **7** Preisliste verfügbar / Price list available.
- **8** Einstellung Distanzbuchse oberes Dämpferauge (Siehe Anlage).  
Adjustment spacer damper top mount (See attachment).

# BMW M235i RACING TEAM INFORMATION.

17\_05.

## 1. **Sicherungsbelegung (nun in Englisch vorhanden) – siehe Anlage. Fuse Box Manual (English Translation only) – see attachment.**

Diese Übersicht ist eine Übersetzung für die englischsprachigen Teams.  
This manual gives you a brief overview of the BMW M235i Racing fuse boxes front & rear, including the different connectors and pin layouts and the corresponding fuses.

## 2. **Verfügbarkeit und Einbauanleitung des neuen Heißlandpaketes. Availability and installation manual of the new hot county package.**

Durch das Heißlandpaket werden die Temperaturen von Motor und Getriebe weiter reduziert. Hier ist zu beachten, dass externe Faktoren wie Außentemperatur, Fahrweise, Zustand der Kühler, etc. Einfluss auf die Höhe dieser Reduktion haben. Dieses Paket ist optional verfügbar ab Mitte August.

In der Einbauanleitung und beim nächsten ETK Update finden Sie die Teile die Sie hierfür benötigen.

Through the hot county package the temperatures of the engine and transmission are reduced furthermore. It should be noted that external factors such as outside temperature, driving behavior, condition of the radiator, etc. affect the amount of this reduction. This package is available as option from mid-August.

In the installation manual and in the next ETK update, you will find the necessary parts.

## 3. **Distanzbuchse für Sturzlenker / Spacer suspension camber arm.**

Bei Bedarf können Sie die Distanzbuchse für Sturzlenker zu Hinterachs-Träger Teilenummer 3350 8417259 und die Distanzbuchse für Sturzlenker zu Dämpfer Teilenummer 3350 8417260 nun einzeln bestellen. Verfügbar ab Ende Juli.

If necessary, you can order the suspension camber arm spacer to rear axle carrier Part number 3350 8417259 and the spacer for camber arm link to damper Part number 3350 8417260 now individually. Available from the end of July.

## 4. **Feuerlöscherhalter, Teilenummer 6572 8431493.**

**Fixation Fire Extinguisher, Teilenummer 6572 8431493.**

Laut FIA gilt eine neue Regelung bezüglich der Befestigung des Feuerlöschers im Fahrzeug. Dementsprechend gibt es einen neuen Feuerlöscherhalter von BMW Motorsport. Bitte bestellen Sie dafür die Teilenummer 6572 8431493. Pro Fahrzeug werden je zwei Stück benötigt.

According to the FIA, there is a new regulation concerning the fixation of the Fire extinguisher. A new Fire extinguisher bracket is available from BMW Motorsport. Please order for this the Part number 6572 8431493. Two pieces are required per vehicle.

# BMW M235i RACING TEAM INFORMATION.

17\_05.

## **5. Einbauanleitung Radlager / Wheel bearing replacement manual.**

Bitte beachten Sie die ausführliche Anleitung für einen Radlagerwechsel beim BMW M235i Racing, um zukünftige Schäden aufgrund eines Einbaufehlers zu vermeiden (Siehe Anlage).

Please read the detailed instructions for changing the rear wheel bearings of your BMW M235i Racing to prevent future damage due to replacement mistakes. (See attachment).

## **6. Neue Laufleistungsempfehlung verfügbar / New mileage information available.**

Im Anhang finden Sie die neue Laufleistungsempfehlung, Stand 07/2017.

Enclosed you'll find the new mileage informations, Status 07/2017.

## **7. M235i Racing Preisliste für Ersatzteile verfügbar / M235i Racing spare parts price list available.**

Im Anhang finden Sie die Ersatzteil Preisliste, Stand 07/2017.

Enclosed you'll find the spare parts price list, Status 07/2017.

## **8. Anleitung Distanzhülse oberes Dämpferauge. Instructions Spacer damper top mount.**

Die beigefügte Anleitung ist zu beachten.

Pay attention to the enclosed instructions.

## **CONTACT.**

**BMW Motorsport**  
Customer Racing

Email: [teaminfo@bmw-motorsport.com](mailto:teaminfo@bmw-motorsport.com)